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ZAPISNIK 

9. REDOVNE SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAĈKOG SAVEZA PRIMORSKO-
GORANSKE ŢUPANIJE, ODRŢANE 15.12.2011. god. S POĈETKOM U 12,00 SATI U 

PROSTORIJAMA LOVAĈKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAĈKOG 1. 
 

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, M. Mauhar, D. Sokolić, A. Petrinić, A. Loknar, B. 
Miklić, A. Štemberger, T. Tondini i J. Pavić  
Ostali prisutni: J. Crnković, A. Šoić i A. Gugo /autor filma o smeĊem medvjedu/. 
Odsutni: D. Mušćo i R. Abramović. 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazoĉne, zahvalio je svim lovcima, 
posebno nazoĉnima, na podršci koju je imao tijekom priprema i obrane doktorske disertacije 
na Šumarskom fakultetu u Zagrebu, nakon ĉega je dao na glasanje Dnevni red, koji je 
prihvaćen uz manje dopune. 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 8. sjednice IO-a 
2. Donošenje Odluke o privremenom financiranju Saveza za I. kvartal 2012. god. 
3. Imenovanje povjerenstva za inventuru za 2011. god. 
4. Informacija o završetku obrazovanja lovaca   
5. Donošenje odluke o lovaĉkim odlikovanjima za 2010. god. 
6. Dogovor o raspodjeli motornih kosilica /trimera/ 
7. Prijedlog programa koji će se financirati iz sredstava lovozakupnina u 2012. god. 
8. Izvještaj sa sjednica povjerenstava i komisija odrţanih izmeĊu dviju sjednice IO-a: 

 8.1. Okrugli stol: ProvoĊenje LGO-a u lovištima PGŢ-e 
 8.2. Izdavaĉkog savjeta 
 8.3. Povjerenstva za lovni turizam 

9. Primjedbe i prijedlozi ĉlanica: 
10. Razliĉito: 

 10.1. Osvrt na obiljeţavanje obljetnica LD-a u 2011. i priprema za 2012. god. 
 10.2. Raspodjela ţive fazanske divljaĉi 
 10.3. Problem Muzeja u Brodu na Kupi 

 
Ad. 1.  

Predsjednik Malnar podsjetio je na neke obveze koje proizlaze iz zakljuĉaka 8. 
Sjednice IO-a, a odnose se na sreĊivanje stanja vezano za rogiste i sreĊivanje buduće 
lovaĉke biblioteke, nakon ĉega je dao na glasanje Zapisnik 8. Sjednice IO-a koji je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 2. 
 Predsjednik J. Malnar predloţio je tekst Odluke o privremenom financiranju Saveza u 
I. kvartalu 2012. god. koja glasi:  
 „Prihodi i rashodi u I. kvartalu 2012. god. kretat će se na razini I. kvartala 2011. god. 

Odluka će se primjenjivati od 01.01.2012. god. do prihvaćanja Financijskog plana za 
2012. god., a najkasnije do 31.03.2012. god.“  
 Odluka je jednoglasno prihvaćena bez rasprave. 
 
Ad. 3.  
 Predsjednik J. Malnar predloţio je Povjerenstvo za inventuru imovine LS-a u sastavu: 
Marinko Linić – predsjednik, Milorad Šepić – ĉlan i Ante Šoić – ĉlan. Inventuru treba obaviti 
ĉim prije i dostaviti IO-u na usvajanje. 
 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen bez rasprave. 
 
Ad. 4.   
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 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za obrazovanje T. 
Tondini. U 2011. God. ukupan broj kandidata koji su poloţili lovaĉki ispit je 91 lovac i 1 
lovoĉuvar ili 85,18 % u odnosu na kandidate koji su izašli na ispit, što je razvidno iz donje 
tabele.  

Red. 
br. 

NAZIV            
PROG.  

MJESTO 
OSTVARENJA  

DATUM 
POLAG. 

PRIJAV. 
ISPIT 

PRIST. 
ISPITU 

POLOŽILO 

kand. % 

1. 

LOVCI 

RIJEKA /popravni iz 2010./ 22.01.11. 35 30 27 90 

2. RIJEKA /popravni iz 2010./ 19.02.11. 13 7 7 100 

3. RIJEKA /I. Grupa   12. i 13.11.11. 26 26 20 76,9 

4. RIJEKA /II. Grupa  19. i 20.11.11. 25 21 15 71,4 

5. RIJEKA /III. Grupa  03.11.2011. 25 23 22 95,6 

UKUPNO    124 107 91 85,04 
1. LOVOČUVARI RIJEKA 19.11.11. 1 1 1 100 

SVEUKUPNO 125 108 92 85,18 

          Ispiti su se odvijali u nekoliko ciklusa vodeći raĉuna o Pravilniku HLS-a koji regulira 
broj polaznika po grupi i troškovima. 
         Prihodi i rashodi su u oĉekivanim relacijama, a prikazani su u donjoj tabeli: 
  
I. PRIHODI:   

NAZIV PROGRAMA GRUPA 
BR. 

POLAZNIKA 
JED. 

UPLATA 
UKUPNO 

LOVCI POPRAVNI I. MJ. 
10 400,00 4.000,00 

12 1.800,00 21.600,00 

LOVCI POPRAVNI II. MJ. 7 400,00 2.800,00 

LOVCI I, II. i III. GRUPA.  61 1.800,00 109.800,00 

LOVCI  POPRAVNI 12. MJ. 12 400,00 4.800,00 

LOVOĈUVARI   1 1.100,00 1.100,00 

UKUPNO 144.100,00 

II. RASHODI: 

Red. 
br. 

NAZIV TROŠKA 
BRUTO IZNOS                                                                  

/kn/ 

1. UGOVOR O DJELU /ispiti/ 56.659,42 

2. UGOVOR O AUTORSKOM HONORARU /predavanja/ 9.335,74 

3. PUTNI TROŠKOVI 11.560,00 

4. REPREZENTACIJA 2.050,00 

UKUPNO 79.605,16 

      RAZLIKA PRIHODA I RASHODA 64.494,84 

 Na kraju obrazovnog ciklusa u 2011. god. ostala su još tri kandidata koji su upućeni 
na ponavljanje jednog ili dva podruĉja ili iz objektivnih  razloga nisu izišli na ispit, pa će se 
ispitati mogućnost da im se omogući polaganje ispita poĉetkom 2012. god. u vrijeme kad se 
bude organizirao ispit za ocjenjivaĉe trofeja. 
 Pored verificiranih oblika obrazovanja tijekom godine organizirana je tribina na temu; 
„Novosti u kinologiji“ i Okrugli stol na temu „VoĊenje LGO-e u LD-a“. Tijekom 2012. god. 
oĉekuje se da će se organizirati ispiti – edukacija za pregledaĉe mesa divljaĉi. 
 J. Malnar; Upućuje kritiku na relativno loš odaziv voditelja LGO-e na dobro 
organizirani Okrugli stol na temu o voĊenju LGO-e. Radi toga Okrugli stol će se ponoviti 
poĉetkom godine na koji će biti pozvani i duţnosnici LD-a. TakoĊer smatra da treba zaoštriti 
kriterije na ispitima, traţiti veća znanja i osposobljenost, a oĉekuju se novi testovi za pismeni 
ispit lovaca.  
 I. Bolonić; Postavlja pitanje dali lovci koji poloţe lovaĉke ispite izvan naše Ţupanije 
mogu biti ĉlanovi LD-a? 
 J. Malnar; Nema ograniĉenja gdje će tko polagati lovaĉki ispit, ali za to ti lovci plaćaju 
povećanu upisninu, /prema ranijoj odluci IO-a/. 
 B. Miklić; Apelira na ujednaĉavanje kriterija na ispitima na razini HLS-a, te predlaţe 
da se izvrše ispravke i dopune priruĉnika „Osnove lovstva“. 



 3 

 Nakon kraće rasprave Izvještaj o lovaĉkim ispitima jednoglasno je prihvaćen uz 
zakljuĉak, da se sazove „Struĉni savjet za obrazovanje i kulturu“ LS-a, te da se donesu 
odgovarajući zakljuĉci i da se dostave HLS-u. 
 
Ad. 5. 
 Po ovoj toĉki informirao je M. Linić predsjednik Povjerenstva za lovaĉka odlikovanja. I 
ove godine ponovila se praksa da neka lovaĉka društva koja imaju pravo na lovaĉka 
odlikovanja nisu uputila svoje prijedloge /svake druge godine/ i ako su višekratno pozivane 
da to uĉine. Neka lovaĉka društva su već ranije dobila odlikovanja /uz proslavu obljetnica/. 
 Postoji mogućnost odlikovanja nekolicine stranih lovaca /iz Koĉevja/ i nekih 
duţnosnika LS-a, o ĉemu će se odluka naknadno donijeti. Uruĉivanje odlikovanja upriliĉit će 
se u drugoj polovici drugog ili poĉetkom trećeg mjeseca, zajedno s uruĉivanjem diploma za 
poloţene lovaĉke ispite. 
 D. Sokolić; Zahvaljuje u ime LD-a „Košutnjak“ na izvanrednim odlikovanjima 
dodijeljenim povodom obiljeţavanja obljetnice LD-a.  
 I. Bolonić; Postavlja pitanje dali sva lovaĉka društva poštuju pravilo da upućuju 
zahtjev svake druge godine. 
 M. Linić; Da, odluka se poštuje.   
 Nakon kraće rasprave prijedlog za odlikovanja jednoglasno je prihvaćen i sastavni je 
dio ovog zapisnika.     
 
Ad. 6. 
 Predsjednik Saveza J. Malnar pozvao je predsjednika Struĉnog savjeta za 
unapreĊenje lovstva da sazove sjednicu i da predloţe raspodjelu 35 komada motornih 
kosilica – trimera. Sastanak će se upriliĉiti tijekom prvog mjeseca 2012. god., a kosilice će se 
uruĉiti na posebnoj sveĉanosti.  
 
Ad. 7.  
 Predsjednik Saveza J. Malnar obavijestio je nazoĉne da smo dostavili Ţupaniji 
prijedlog programa koji bi se trebao financirati iz lovozakupnina u 2012. god. Kod izrade 
prijedloga vodilo se raĉuna o stvarnim potrebama naših ĉlanici i o programima koji su se 
spominjali kao potreba tijekom 2011. god. Prijedlog programa dat je u donjoj tabeli: 

Red. 
Br. 

NAZIV PROGRAMA 
UKUPNO               

/kn/ 
1 2 3 

1. IZLOV NEPOŢELJNIH VRSTA NA KVARNERSKIM OTOCIMA: 50.000,00 

2. NASTUP NA SAJMOVIMA LOVA I RIBOLOVA - Rijeka, Varaţdin i Novi Sad 80.000,00 

3. OGRAĐIVANJE STRELJANE "VOJSKO" U KUKULJANOVU 50.000,00 

4. 
DOGRADNJA PROSTORA ZA OBRADU I IZVOZ TROFEJA /uz postojeću 
hladnjaĉu/ 

50.000,00 

5. NABAVA KOSILICA - toĉkaši 80.000,00 

6. 
ADAPTACIJA LOVAĈKE KUĆE S S REGISTRACIJOM LOVNO TURISTIĈKE 
DJELATNOSTI 

200.000,00 

7. NABAVA AUTOMATSKIH HRANILICA 70.000,00 

8. NABAVA I POSTAV VEĆIH OSMATRAĈNICA, FOTO - LOV 50.00,00 

9. NABAVA MOTORNIH SAONICA 180.000,00 

10. IZDAVAĈKA DJELATNOST - PROMIDŢBA 30.000,00 

11. 
11.1. PRATEĆI TROŠK. MUZEJA U BR. NA KUPI - OSTVARENI U 2011. god 

50.000,00 
11.2. PRATEĆI TROŠK. MUZEJA U BR. NA KUPI - PLANIRANI ZA 2012. god 

12. UNOS DIVLJAĈI /zec obiĉni/ 35.000,00 

13. 
TROŠKOVI SAVEZA U SVEZI OSTVARIVANJA DOGOVORENIH PROGRAMA 
U 2012. GOD. 

80.000,00 

     
UKUPNO TROŠKOVI /1. - 13./ 1.005.000,00 

 Nakon kraće rasprave prijedlog Programa jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad. 8.  
 8.1. U svezi ove toĉke sve je reĉeno pod 4. toĉkom Dnevnog reda. 
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 8.2. Predsjednik Povjerenstva za lovni turizam I. Bolonić obavijesti je o zakljuĉcima sa 
sjednice Povjerenstva. Posebno je upozorio na problem lovaĉkih iskaznica za stance koje bi se 
trebale izdavati umjesto za kalendarsku za lovnu godinu. Na taj bi se naĉin otklonili problemi 
izdavanja iskaznica na kraju tekuće godine i poĉetku naredne godine. Osim toga u posljednje vrijeme 
prisutni su problemi oko prelaska granice odnosno unošenja oruţja. Na carini traţe posjedovanje 
lovaĉke iskaznice što lovozakupnike stavlja u velike probleme. TakoĊer istiĉe problem iznosa 
lovaĉkih trofeja. Predlaţe da se pitanje lovaĉkih iskaznica uputi HLS-u i zatraţi rješenje.  

 8.3. Po ovaj toĉki izvijestio je predsjednik Izdavaĉkog savjeta B. Miklić. Izvršena je 
specifikacija troškova za ediciju o Tetrijebu, jedino je otvorena stavka tisak. Što se tiĉe Web stranice 
zatraţene su ponude, te se predlaţe da se prihvati najpovoljnija ponuda poduzeća „Otvorena 
mreža“ d. o. o. iz Rijeke, ĉija je ponuĊena cijena 3.690,00 kn, te da se sklopi ugovor i ide u 
realizaciju. Ponuda sadrţi optimalnu  razinu zahtjeva koji bi zadovoljili potrebe Saveza. O detaljima 
će se naknadno dogovoriti. 

J. Malnar; Procjena je da će tiskanje edicije o Tetrijebu za tiraţ od 500 kom kretati oko 
40.000,00 kn. Troškovi filma o smeĊem medvjedu kretat će se oko 30.000,00 kn i bit će ostvareni u 
ovoj godini. 

T. Tondini; Cijena za izradu Web stranice je izuzetno povoljna i treba je prihvatiti.  
A. Gugo; Sve filmove moguće je prebaciti na Web stranicu. 
Nakon zakljuĉene rasprave izvještaji su prihvaćeni u cjelini. 
Zapisnici povjerenstava sastavni su dio ovog Zapisnika. 

       
Ad. 9. 
 Nije bilo primjedbi i prijedloga od strane ĉlanica. 
 
Ad. 10.  
 10.1. U tekućoj godini bilo je nekoliko obiljeţavanja obljetnica koje je Savez pratio. Nekih 
problema nije bilo, a u svezi obljetnice LD-a „Lisjak“ Kastav bilo je rijeĉi na prethodnoj sjednici. 
 U idućoj godini oĉekuje se obiljeţavanje 60. Obljetnice LD-a „Košutnjak“ iz Novog 
Vinodolskog i 120. Obljetnica LD-a „Zec“ Klana. 
 
 10.2. O raspodjeli fazana izvijestio je M. Linić kako slijedi: 
 - 50 kljunova dodijeljeno je LD s novljansko - crikveniĉkog podruĉja  
 - 50 kljunova LD-a s Raba 
 - 50 kljunova LD-a s Krka 
 - 50 kljunova LD-o „Jelen“ Ĉavle 
 UKUPNO 200 kljunova 
 
 10.3. M. Mauhar; Informira da Grad Delnice nije dao suglasnost da se preuzme zbirka trofeja 
Damira Vrhovnika, što znaĉi da ta zbirka ne bi trebala biti izloţena u Muzeju u Brodu na Kupi, te traţi 
oĉitovanje LS-a. 
 J. Malnar; Savez o tome nije konzultiran i ako smo imali informacija da se na tome radi. 
Koliko je nama poznato to ne bi bio stalni postav, već bi se povremeno izlagalo.  
 T. Tondini; Naš postav je završen, a što se tiĉe zbirke Vrhovnik tu ima primjedbi i iz Ţupanije 
/B. Kulić/.  
 I Bolinić; Lovci s Krka pitaju hoće li to biti muzej D. Vrhovnika ili muzej ţupanijskih trofeja? 
TakoĊer podsjeća da su u Muzej utrošena znatna sredstva lovozakupnina. 
 J. Malnar; Naš postav treba prezentirat u punom opsegu, a drugo nije naš problem, jer u taj 
dio Savez nije bio ukljuĉen. Naš dio koji je dogovoren u poĉetku treba ostvariti u punom opsegu. 
Protivi se uvlaĉenju LS u dnevno politiĉke svrhe oko postavke stalnog postava Muzeja B/K. Koncept 
Muzeja je ranije dogovoren, a i tada je bilo govora o donaciji izloţaka D. Vrhovnika što smo i mi 
prihvatili. LS će i dalje sukladno svojim mogućnostima i znanjem pridonositi realizaciji ovog za lovstvo 
naše ţupanije znaĉajnog projekta, stoga PGŢ i gradu Delnice dajemo punu potporu na okonĉanju tog 
projekta. 
  Što se tiĉe trošenja sredstava lovozakupa za Muzej B/K, treba pripomenuti da sredstva 
lovozakupa koja mi izdvajamo, u punom iznosu i vraćamo u naša lovišta. 

Sastanak je završio u 14,15 sati. 
 
Dobra Vam kob! 
 

Pripremio: 
_______________ 
Ante Šoić, prof., v.r.  

Predsjednik:                                                                 
                                         ___________________ 
                                         Dr. sc. Josip Malnar, v.r. 

 


